
Protokół Nr XVII/1/2007 
z XVII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 28 sierpnia 2007 r. w sali posiedzeń Ratusza, 
ul. Rynek 1. 

 

 Na ustawowy stan 27 radnych w XVII sesji Rady Miasta Rzeszowa uczestniczyło 25 radnych, 

co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad /lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - dokonał otwarcia XVII sesji Rady Miasta           

i prowadził obrady. Powitał radnych oraz: 

- Pana Tadeusza Ferenca – Prezydenta Miasta Rzeszowa, 

- Pana Piotra Latawca – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 

- Pana Marka Ustrobińskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 

- Pana Henryka Wolickiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa 

/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/, 

Przedstawicieli Rad Osiedlowych /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu/, Dyrektorów 

Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek współdziałających z Miastem, a także przybyłych 

mieszkańców /lista obecności stanowi załącznik nr 4 do protokołu/. 

 

 Następnie Przewodniczący Rady Miasta przedstawił proponowany porządek obrad XVII sesji 

Rady Miasta Rzeszowa /załącznik nr 5 do protokołu/. 

 
Proponowany porządek obrad: 

1. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok /druk: XVII/24/2007/. 
 
2. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia rachunku dochodów własnych                 

w jednostkach budżetowych Gminy Miasta Rzeszów /druk: XVII/7/2007/. 
 

3. Uchwała w sprawie emisji obligacji /druk: XVII/8/2007/. 
 

4. Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie remontów w 2008 roku o wartości 
przekraczającej granicę ustalaną corocznie przez radę gminy /druk: XVII/9/2007/. 

 
5. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania /druk: XVII/14/2007/. 

 
6. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kuryłówka /druk: XVII/15/2007/. 

 
7. Uchwała w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości /druk: XVII/20/2007/. 

 
8. Uchwała w sprawie opłat za posiadanie psów /druk: XVII/21/2007/. 

 
9. Uchwała w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Rzeszowa do lokowania wolnych 

środków budżetowych na rachunkach w bankach /druk: XVII/22/2007/. 
 

10. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej 
Lokatorsko – Własnościowej (ul. Rejtana) /druk: XVII/10/2007/. 

 
11. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Rzeszowskiej Spółdzielni 

Mieszkaniowej /druk: XVII/11/2007/. 
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12. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej 
„Projektant” /druk: XVII/12/2997/. 

 
13. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Energetyk” /druk: XVII/13/2007/. 
 

14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania na realizację projektu pn. 
„Regionalne Centrum Transferu Nowoczesnych Technologii Wytwarzania”, ujętego                
w Indywidualnym Planie Inwestycyjnym Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Podkarpackiego na lata 2007 – 2013 /druk: XVII/23/2007/. 

 
15. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach programu „Młodzież             

w działaniu” Akcja 1 – Młodzież dla Europy 1.1 – Wymiana młodzieży /druk: XVII/6/2007/. 
 

16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w Rzeszowie 
przy ul. Osmeckiego /druk: XVII/16/2007/. 

 
17. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. /druk: XVII/17/2007/. 
 

18. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie /druk: XVII/19/2007/. 

 
19. Uchwała w sprawie przejęcia darowizny stanowiącej przyłącza wodociągowo – kanalizacyjne, 

zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich, będące własnością osób fizycznych, na 
rzecz Gminy Miasto Rzeszów /druk: XVII/18/2007/. 

 
20. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 154/9/2007 pomiędzy ulicami: Jagiellońską, Lisa – Kuli i Mochnackiego     
w Rzeszowie /druk: XVII/25/2007/. 

 
21. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 155/10/2007 w rejonie ulic Dymnickiego i Słowackiego w Rzeszowie /druk: 
XVII/26/2007/. 

 
22. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 156/11/2007 w rejonie „Rzeszów – Dworzysko” /druk: XVII/27/2007/. 
 

23. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 157/12/2007 terenu pod drogę osiedlową na Osiedlu Wilkowyja – Południe 
w Rzeszowie /druk: XVII/28/2007/. 

 
24. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 158/13/2007 uchwalonego,        

z wyłączeniem części oznaczonej konturem ABCDEFG, Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 49/8/2001 „Czekaj – Północ” w rejonie ul. Dołowej       
w Rzeszowie /druk: XVII/29/2007/. 

 
25. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 147/2/2007 uchwalonego w części oznaczonej 

konturem ABCDEFGHIJK Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 
23/5/2000 „Nowe Miasto – Czekaj” przy al. Rejtana i al. Niepodległości w Rzeszowie /druk: 
XVII/31/2007/. 

 
26. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego        

Nr 110/18/2005 w rejonie ul. Szkolnej w Rzeszowie. 
 

27. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych,                       
z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2007 rok. 
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28. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany prawa własności nieruchomości 
pomiędzy Gminą Miasto Rzeszów a Uniwersytetem Rzeszowskim /druk: XVII/4/2007/. 

 
29. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu /druk: XVII/5/2007/. 

 
30. Uchwała w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla 1000-Lecia /druk: XVII/32/2007/. 

 
31. Uchwała w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania /druk: XVII/1/2007/. 
 

32. Uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miasta Rzeszowa do spraw opiniowania 
wniosków o nadanie tytułu Honorowego Obywatela Miasta Rzeszowa /druk: XVII/36/2007/. 

 
33. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy „Rzeszów” /druk: XVII/2/2007/. 

 
34. Uchwała w sprawie pozbawienia drogi publicznej kategorii /druk: XVII/3/2007/. 

 
35. Informacja na temat współpracy miasta Rzeszowa z miastami partnerskimi /druk: 

XVII/33/2007/. 
 

36. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
 

37. Zapytania i interpelacje. 
 

38. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że wpłynęły następujące 

wnioski dotyczące zmiany proponowanego porządku obrad: 

1. Rozpatrzenie pkt 6 - uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kuryłówka 

/druk: XVII/15/2007/ – w pkt 1, 

2. Wprowadzenie w pkt 1a – uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 

rok, 

3. Zdjęcie z porządku obrad pkt 20 - uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 154/9/2007 pomiędzy ulicami: 

Jagiellońską, Lisa – Kuli i Mochnackiego w Rzeszowie /druk: XVII/25/2007/ - wniosek 

Komisji Gospodarki Przestrzennej, 

4. Zdjęcie z porządku obrad pkt 21 - uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 155/10/2007 w rejonie ulic 

Dymnickiego i Słowackiego w Rzeszowie /druk: XVII/26/2007/ - wniosek Komisji 

Gospodarki Przestrzennej. 

 
Odbyło się głosowanie wniosków dotyczących zmiany porządku obrad sesji. 
 

Wniosek o rozpatrzenie pkt 6 - uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Kuryłówka /druk: XVII/15/2007/ – w pkt 1 został przyjęty jednomyślnie (23 głosami „za”). 

 

Wniosek o wprowadzenie w pkt 1a uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 

2007 rok został przyjęty jednomyślnie (25 głosami „za”). 
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 Wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 20 - uchwała w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 154/9/2007 pomiędzy 

ulicami: Jagiellońską, Lisa – Kuli i Mochnackiego w Rzeszowie /druk: XVII/25/2007/ - nie uzyskał 

wymaganej bezwzględnej większości głosów. 

Wynik głosowania: za – 10, przeciw – 14, wstrzymujących – 0. 

 

 Wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 21 - uchwała w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 155/10/2007 w rejonie ulic 

Dymnickiego i Słowackiego w Rzeszowie /druk: XVII/26/2007/ - nie uzyskał wymaganej bezwzględnej 

większości głosów. 

Wynik głosowania: za – 10, przeciw – 15, wstrzymujących – 0. 

 

Porządek obrad XVII sesji Rady Miasta Rzeszowa: 

 

1. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kuryłówka /druk: XVII/15/2007/. 
 
2. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok /druk: XVII/24/2007/. 

 
3. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok 

 
4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia rachunku dochodów własnych                 

w jednostkach budżetowych Gminy Miasta Rzeszów /druk: XVII/7/2007/. 
 

5. Uchwała w sprawie emisji obligacji /druk: XVII/8/2007/. 
 

6. Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie remontów w 2008 roku o wartości 
przekraczającej granicę ustalaną corocznie przez radę gminy /druk: XVII/9/2007/. 

 
7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania /druk: XVII/14/2007/. 

 
8. Uchwała w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości /druk: XVII/20/2007/. 

 
9. Uchwała w sprawie opłat za posiadanie psów /druk: XVII/21/2007/. 

 
10. Uchwała w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Rzeszowa do lokowania wolnych 

środków budżetowych na rachunkach w bankach /druk: XVII/22/2007/. 
 

11. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej 
Lokatorsko – Własnościowej (ul. Rejtana) /druk: XVII/10/2007/. 

 
12. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Rzeszowskiej Spółdzielni 

Mieszkaniowej /druk: XVII/11/2007/. 
 

13. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej 
„Projektant” /druk: XVII/12/2997/. 

 
14. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Energetyk” /druk: XVII/13/2007/. 
 

15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania na realizację projektu pn. 
„Regionalne     Centrum   Transferu    Nowoczesnych    Technologii    Wytwarzania”,    ujętego                 
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      w Indywidualnym Planie Inwestycyjnym Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa   
      Podkarpackiego na lata 2007 – 2013 /druk: XVII/23/2007/. 

 
16. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach programu „Młodzież             

w działaniu” Akcja 1 – Młodzież dla Europy 1.1 – Wymiana młodzieży /druk: XVII/6/2007/. 
 

17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w Rzeszowie 
przy ul. Osmeckiego /druk: XVII/16/2007/. 

 
18. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. /druk: XVII/17/2007/. 
 

19. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie /druk: XVII/19/2007/. 

 
20. Uchwała w sprawie przejęcia darowizny stanowiącej przyłącza wodociągowo – kanalizacyjne, 

zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich, będące własnością osób fizycznych, na 
rzecz Gminy Miasto Rzeszów /druk: XVII/18/2007/. 

 
21. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 154/9/2007 pomiędzy ulicami: Jagiellońską, Lisa – Kuli i Mochnackiego     
w Rzeszowie /druk: XVII/25/2007/. 

 
22. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 155/10/2007 w rejonie ulic Dymnickiego i Słowackiego w Rzeszowie /druk: 
XVII/26/2007/. 

 
23. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 156/11/2007 w rejonie „Rzeszów – Dworzysko” /druk: XVII/27/2007/. 
 

24. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 157/12/2007 terenu pod drogę osiedlową na Osiedlu Wilkowyja – Południe 
w Rzeszowie /druk: XVII/28/2007/. 

 
25. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 158/13/2007 uchwalonego,        

z wyłączeniem części oznaczonej konturem ABCDEFG, Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 49/8/2001 „Czekaj – Północ” w rejonie ul. Dołowej       
w Rzeszowie /druk: XVII/29/2007/. 

 
26. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 147/2/2007 uchwalonego w części oznaczonej 

konturem ABCDEFGHIJK Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 
23/5/2000 „Nowe Miasto – Czekaj” przy al. Rejtana i al. Niepodległości w Rzeszowie /druk: 
XVII/31/2007/. 

 
27. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego        

Nr 110/18/2005 w rejonie ul. Szkolnej w Rzeszowie. 
 

28. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych,                       
z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2007 rok. 

 
29. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany prawa własności nieruchomości 

pomiędzy Gminą Miasto Rzeszów a Uniwersytetem Rzeszowskim /druk: XVII/4/2007/. 
 

30. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu /druk: XVII/5/2007/. 
 

31. Uchwała w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla 1000-Lecia /druk: XVII/32/2007/. 
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32. Uchwała w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 
zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania /druk: XVII/1/2007/. 

 
33. Uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miasta Rzeszowa do spraw opiniowania 

wniosków o nadanie tytułu Honorowego Obywatela Miasta Rzeszowa /druk: XVII/36/2007/. 
 

34. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy „Rzeszów” /druk: XVII/2/2007/. 
 

35. Uchwała w sprawie pozbawienia drogi publicznej kategorii /druk: XVII/3/2007/. 
 

36. Informacja na temat współpracy miasta Rzeszowa z miastami partnerskimi /druk: 
XVII/33/2007/. 

 
37. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 

 
38. Zapytania i interpelacje. 

 
39. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

 
 
Przystąpiono do realizacji ustalonego porządku obrad XVII sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Ad. 1. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kuryłówka. Następnie przedstawiła 

uzasadnienie do przedłożonego projekt uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku nr XVII/15/2007 stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Rodziny i Pomocy 

Społecznej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kuryłówka,                             
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (25 głosami „za”). 
 
Ad. 2. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok. Następnie przedstawiła 

uzasadnienie do przedłożonego projekt uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku nr XVII/24/2007 stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 

- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa, 

- Komisja Edukacji, 

- Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej, 

- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
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Radny Pan Andrzej Dec – poprosił o informację, jakie środki zostały zarezerwowane na wykup 

terenów, w związku z budową tzw. obwodnicy północnej. 

 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – poinformowała, że po zwiększeniach zaproponowanych      

w omawianym projekcie uchwały, łącznie w budżecie Miasta na 2007 rok na ten cel zostały 

zarezerwowane środki w wysokości 14 mln zł. 

 

 Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (24 głosami „za”). 

 

Ad. 3. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok. Następnie przedstawiła 

uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Ekonomiczno – 

Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały 

przedłożony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok, w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta jednomyślnie (25 głosami „za”). 

 
Ad. 4. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia rachunku dochodów własnych w jednostkach 

budżetowych Gminy Miasta Rzeszów. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego 

projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVII/7/2007 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Ekonomiczno – 

Budżetowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia rachunku dochodów własnych                 
w jednostkach budżetowych Gminy Miasta Rzeszów, w zaproponowanej wersji, została 
przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 
Ad. 5.  
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie emisji obligacji. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu 

uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVII/8/2007 stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu/. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Ekonomiczno – 

Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały 

omawiany projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie emisji obligacji, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 
jednomyślnie (23 głosami „za”). 
 
Ad. 6. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie remontów w 2008 roku o wartości 

przekraczającej granicę ustalaną corocznie przez radę gminy. Następnie przedstawiła uzasadnienie 

do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku 

nr XVII/9/2007 stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Ekonomiczno – 

Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały 

omawiany projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie remontów w 2008 roku                  
o wartości przekraczającej granicę ustalaną corocznie przez radę gminy, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta 23 głosami „za, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad. 7. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt 

uchwały   w   sprawie   wyrażenia   zgody   na   zaciągnięcie   zobowiązania.   Następnie  przedstawiła  
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uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku nr XVII/14/2007 stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Ekonomiczno – 

Budżetowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania, w zaproponowanej 

wersji, została przyjęta 23 głosami „za, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad. 8. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. Następnie przedstawiła 

uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku nr XVII/20/2007 stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Ekonomiczno – 

Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowały przedstawiony 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta 22 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach 
wstrzymujących.  

 

Ad. 9. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie opłat za posiadanie psów. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego 

projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVII/21/2007 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu/. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Ekonomiczno – 

Budżetowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Radny Pan Antoni Kopaczewski – poprosił o rozważenie możliwości rezygnacji z pobierania przez 

Miasto podatku od posiadania psów i przekazania realizacji tego zadania stowarzyszeniom lub 

organizacjom. 
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Uchwała w sprawie opłat za posiadanie psów, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 22 
głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących.  

 

Ad. 10. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Rzeszowa do lokowania wolnych środków 

budżetowych na rachunkach w bankach. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego 

projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVII/22/2007 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Ekonomiczno – 

Budżetowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Rzeszowa do lokowania wolnych 

środków budżetowych na rachunkach w bankach, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 
jednomyślnie (24 głosami „za”).  
 
Ad. 11. 
 Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej 

Lokatorsko – Własnościowej. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu 

uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVII/10/2007 stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu/. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Ekonomiczno – 

Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej 

Lokatorsko – Własnościowej, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (22 
głosami „za”).  
 
Ad. 12. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt 

uchwały   w   sprawie   zaciągnięcia   pożyczki   bez   oprocentowania   w   Rzeszowskiej   Spółdzielni  
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Mieszkaniowej. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVII/11/2007 stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Ekonomiczno – 

Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Rzeszowskiej Spółdzielni 

Mieszkaniowej, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 13. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Projektant”. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVII/12/2007 stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Ekonomiczno – 

Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Projektant”, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (22 głosami „za”). 

 

Ad. 14. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Energetyk”. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVII/13/2007 stanowi załącznik nr 19 do 

protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Ekonomiczno – 

Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Energetyk”, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 15. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania na realizację projektu pn. 

„Regionalne Centrum Transferu Nowoczesnych Technologii Wytwarzania”, ujętego w Indywidualnym 

Planie Inwestycyjnym Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 

2007 – 2013. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVII/23/2007 stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Ekonomiczno – 

Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania na realizację projektu 
pn. „Regionalne Centrum Transferu Nowoczesnych Technologii Wytwarzania”, ujętego            
w Indywidualnym Planie Inwestycyjnym Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Podkarpackiego na lata 2007 – 2013, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie 
(23 głosami „za”). 
 
Ad. 16. 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach programu „Młodzież w działaniu” 

Akcja 1 – Młodzież dla Europy 1.1 – Wymiana młodzieży. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 

przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 

XVII/6/2007 stanowi załącznik nr 21 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Edukacji 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach programu „Młodzież           
w działaniu” Akcja 1 – Młodzież dla Europy 1.1 – Wymiana Młodzieży, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”).  
 
Ad. 17.  
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych          

w Rzeszowie przy ul. Osmeckiego. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu 

uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVII/16/2007 stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w Rzeszowie 
przy ul. Osmeckiego, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (23 głosami 
„za”). 
 
Ad. 18. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.. Następnie przedstawił uzasadnienie do 

przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 

XVII/17/2007 stanowi załącznik nr 23 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o., w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie 
(23 głosami „za”). 
 
Ad. 19. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił    projekt    uchwały    w    sprawie    podwyższenia    kapitału    zakładowego    Miejskiego  
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Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie. Następnie przedstawił 

uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku nr XVII/19/2007 stanowi załącznik nr 24 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 
jednomyślnie (24 głosami „za”). 
 
Ad. 20. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił projekt uchwały w sprawie przejęcia darowizny stanowiącej przyłącza wodociągowo – 

kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich, będące własnością osób 

fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego 

projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVII/18/2007 

stanowi załącznik nr 25 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie przejęcia darowizny stanowiącej przyłącza wodociągowo – 
kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich, będące własnością osób 
fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 
jednomyślnie (23 głosami „za”). 
 
Ad. 21 i 22. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –  z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawiła: 

1. projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 154/9/2007 pomiędzy ulicami: Jagiellońską, Lisa – Kuli 

i Mochnackiego w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały 

/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVII/25/2007 stanowi 

załącznik nr 26 do protokołu/.  
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2. projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 155/10/2007 w rejonie ulic Dymnickiego i Słowackiego 

w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVII/26/2007/ stanowi załącznik nr 27 do 

protokołu/. 

 

Radny Pan Robert Kultys – przedstawiając swoje stanowisko do przedłożonych projektów uchwał, 

powiedział: „Procedowanie kilku znanych galerii handlowych będących własnością Pana Ryszarda 

Podkulskiego ma w naszej Radzie długą historię. Tu nie chodzi tylko o te galerie, których dotyczą 

projekty uchwał. Problem jest szerszy i należy rozpatrywać go całościowo. Problem dotyczy 

wykonania przez wspomnianego inwestora kilku galerii w Rzeszowie, tj. Galerii „Agora”, Galerii 

„Plaza”, Galerii „Graffica” i Galerii „Castorama”. Można wracać do historii i długo opowiadać, jaka była 

otoczka powstawania tych obiektów, jakie walki się toczyły, jak inwestor próbował wręcz zmuszać 

Radnych do korzystnych dla siebie rozstrzygnięć. Można wracać do historii artykułów w prasie, do 

wydawania prywatnej gazety. Ale zostawmy to. Dzisiaj nie ma sensu wracać do historii i rozpatrywać 

wszystkich żali. Nie ma sensu rozpatrywać, jak było z szacunkiem dla prawa, jak było z obchodzeniem 

prawa, nawet tego, jak pracownicy Urzędu próbowali wmawiać Radnym, że te galerie nie mają 

powierzchni handlowej przekraczającej dwa tysiące metrów kwadratowych. Dzisiaj skupmy się na 

teraźniejszości. Chodzi o to, żeby znaleźć drogę do zalegalizowania funkcjonowania galerii. Tak, jak 

wielokrotnie mówiliśmy, warunkiem niezbędnym jest adekwatny offset. Jest potraktowanie tego 

inwestora w sposób, jak byli traktowani inni inwestorzy. Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości uważa, 

że muszą być spełnione trzy warunki, aby można było poważnie rozmawiać o zalegalizowaniu tych 

galerii. Pierwszy warunek - to kwestia formy offsetu. Radni otrzymali pismo, w którym Pan Ryszard 

Podkulski przedstawia obietnicę realizacji przedszkola. Nie jest ważna wysokość zaproponowanego 

offsetu. Chodzi o formę jego przedstawienia, tj. obietnicę. Przepraszam, ale będę brutalny. My już na 

obietnice Pana Ryszarda Podkulskiego nie możemy poważnie reagować. Dwa lata temu była bardzo 

podobna sytuacja. Pan Ryszard Podkulski złożył wówczas podobną obietnicę. W zamian za 

rozpoczęcie procedury dotyczącej dwóch galerii przy ul. Rejtana złożył obietnicę wyremontowania 

części ul. Rejtana. Radni, chcąc wykazać dobrą wolę, zgodzili się na to. Teraz trzeba bardzo mocno 

podkreślić, że Pan Ryszard Podkulski nadużył zaufania Radnych. Dlatego my dzisiaj nie wierzymy  

obietnicom składanym przez Pana Ryszarda Podkulskiego. Propozycja offsetu musi być złożona         

w takiej formie, żeby Pan Ryszard Podklulski nie mógł się z niej wycofać. Jest kilka sposobów na 

rozwiązanie tej sprawy, np. zawiązanie spółki Miasta z tym inwestorem, partnerstwo publiczno – 

prywatne lub zwykłe partnerstwo. Jednym z możliwych rozwiązań, chyba najbardziej klarownym, 

byłaby darowizna dokonana przez Pana Ryszarda Podkulskiego na rzecz Miasta, z określeniem celu 

przeznaczenia środków, tj. na inwestycje związane z funkcjonowaniem handlu w Rzeszowie. Jeżeli  

propozycje te nie zostaną spełnione, nie ma możliwości poparcia z naszej strony omawianych 

projektów uchwał. Należy brać pod uwagę, przed podjęciem decyzji, treść nowelizacji ustawy              

o  wielkopowierzchniowych  obiektach  handlowych. W  myśl  nowych  przepisów,  jeżeli  dzisiaj  Rada  
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podejmie uchwały o przystąpieniu do sporządzenia planów zagospodarowania przestrzennego i Pan 

Prezydent ogłosiłby wyłożenie tych planów do oglądu publicznego, to w takim przypadku nowa ustawa 

nie obejmowałaby tych inwestycji. W związku z tym forma offsetu musi być tak skonstruowana, żeby 

Pan Ryszard Podkulski nie mógł się z takiej umowy wycofać. Kolejną rzeczą jest ustalenie wysokości 

offsetu. Propozycja wykonania inwestycji za dwa miliony złotych jest niewystarczająca. Ten inwestor 

powinien być traktowany tak, jak pozostali inwestorzy w Rzeszowie. Przypomnę, że w przypadku 

Tesco, Reala czy Makro, czyli obiektów handlowych, które miały po około dwanaście tysięcy metrów 

kwadratowych powierzchni każdy, wysokość offsetu wynosiła od ośmiu do dziesięciu milionów złotych.                 

W przypadku Millenium Hall wysokość offsetu została wyceniona na około dziesięć milionów złotych. 

Jeżeli rozpatrujemy zakończenie procedowania, zakończenie tej przykrej sytuacji, sytuacji żenującej, 

tj. funkcjonowanie czterech galerii handlowych bez uregulowań prawnych, należałoby określić 

wysokość offsetu proporcjonalnie do wysokości offsetów poniesionych przez inwestorów, których 

obiekty już funkcjonują w Rzeszowie. Z pobieżnych wyliczeń wynika, że powierzchnia handlowa 

czterech działających galerii Pana Ryszarda Podkulskiego wynosi czterdzieści do czterdziestu pięciu 

tysięcy metrów kwadratowych. Dlatego też uważam, że offset powinien wynosić pięć, sześć milionów 

złotych, a inwestor, oprócz budowy przedszkola, powinien wspomóc wykonanie infrastruktury przy 

obiektach handlowych. Dobrym rozwiązaniem byłoby przekazanie środków na poszerzenie ul. 

Rejtana. Ta inwestycja, potraktowana zadaniowo, bezpośrednio dotyczyłaby funkcjonowania obiektów 

handlowych Pana Ryszarda Podkulskiego. Kolejną sprawą, która musi być szybko rozwiązana, jest 

sztuczne blokowanie przez Pana Ryszarda Podkulskiego realizacji Millenium Hall. Uważam, że 

rezygnacja z blokowania inwestycji musi być jednym z warunków zalegalizowania działających już 

obiektów handlowych. Skoro Miasto stwarza Panu Podkulskiemu tak dogodne warunki, żeby 

zalegalizował swoje obiekty handlowe, to tym bardziej Pan Podkulski powinien umożliwić swoim 

kolegom z branży realizację ich zamierzeń. Uważam, że przed podjęciem przez Radę decyzji             

w sprawie zalegalizowania inwestycji, powinny być spełnione trzy przedstawione warunki, tj. właściwa 

forma offsetu – darowizna lub zawiązanie spółki, właściwa wysokość offsetu – przyjęcie formy 

zadaniowej, czyli realizacja części ul. Rejtana, symetrycznie do poszerzenia ulicy realizowanego przez 

Millenium Hall, rezygnacja Pana Ryszarda Podkulskiego ze sztucznego blokowania realizacji 

inwestycji Millenium Hall.” 

 

Radny Pan Andrzej Dec – przedstawiając swoje stanowisko do przedłożonych projektów uchwał, 

powiedział: „Pan Ryszard Podkulski oczekuje od Rady Miasta daleko idących ustępstw, albo 

przynajmniej wsparcia jego działań. Tymczasem, skutecznie jak do tej pory, blokuje realizację planów 

zagospodarowania przestrzennego uchwalonych przez Radę. Odnosi się to do inwestycji Millenium 

Hall, ale także - według mojej wiedzy - podobne działania podejmuje w stosunku do realizacji 

inwestycji na terenie byłego Hotelu „Rzeszów”. Kiedy w dniu 29 maja br. Rada uchwalała 

przystąpienie do zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 

Miasta Rzeszowa, część z Radnych twierdziła, że jest to tylko pierwszy krok. Mówiono, że potem 

podjęte   zostaną   negocjacje,  w   wyniku   których   Pan  Ryszard  Podkulski  przedstawi  propozycje  
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satysfakcjonujące Miasto, Radnych i inwestora. Pomimo zastrzeżeń, zmiana Studium została 

uchwalona. Po upływie trzech miesięcy nie było żadnych konkretnych ustaleń. W dzień poprzedzający 

dzisiejszą sesję Pan Ryszard Podkulski przesłał Radnym pismo ze swoimi propozycjami, które nie ma 

żadnej mocy prawnej. Na czerwcowej sesji Rady Miasta prosiłem o informację na temat uzgodnień 

prowadzonych z Panem Podkulskim. Nie otrzymałem żadnej informacji. Nie bardzo rozumiem, jakie są 

intencje Pana Podkulskiego. Czy chce porozumienia czy nie. W dniu 16 września br. wejdzie w życie 

nowa ustawa o wielkopowierzchniowych obiektach handlowych, która przewiduje sankcje karne za 

funkcjonowanie obiektów o powierzchni powyżej dwóch tysięcy metrów kwadratowych bez 

stosownych zezwoleń. Sankcje finansowe wynoszą od dziesięciu tysięcy do jednego miliona złotych. 

Według mojej oceny, ustawa jest przygotowana fatalnie. Prawnicy z Kancelarii Sejmu orzekli, że jest 

ona niezgodna z Konstytucją oraz prawem Unii Europejskiej. Nie jest dla mnie jednoznaczne, jak ta 

ustawa będzie skutkować w omawianych przypadkach. W ustawie tej jest zapis, że nie dotyczy ona 

planów zagospodarowania przestrzennego, do których sporządzenia przystąpiono i które wyłożono  

do oglądu publicznego. Istotny jest dla Rady jeden fakt – jeżeli do 16 września nie zostanie zawarte 

porozumienie, Pan Ryszard Podkulski będzie zagrożony wysokimi grzywnami. Radzie Miasta nie 

chodzi o to, żeby rzeszowski inwestor został tak dotkliwie ukarany. Ale, aby temu zapobiec musi być 

ze strony Pana Podkulskiego wykazana dobra wola. Moim zdaniem, Rada na dzisiejszej sesji nie 

powinna przyjąć przedłożonych projektów uchwał. Należy rozpocząć ustalenia, uzgodnić wysokość       

i formę offsetu, formalnie przygotować umowę i na nadzwyczajnej sesji, która odbyłaby się przed       

16 września, podjąć decyzje satysfakcjonujące Miasto i inwestora. Negocjacje powinien prowadzić 

Prezydent Miasta, z udziałem przedstawicieli, w formie obserwatorów, Klubów działających w Radzie 

Miasta.”  

 

Radny Pan Tomasz Kamiński – przedstawiając stanowisko Klubu Radnych „Rozwój Rzeszowa”, 

powiedział: „Sprawa toczy się już drugą kadencję. Rada Miasta nie potrafi rozwiązać problemu. To źle 

świadczy o samorządzie. Radny Pan Robert Kultys nazwał tę sprawę przykrą. Przykry dla nas, jako 

samorządu, jest fakt, że nie możemy znaleźć rozwiązania i podjąć decyzji w sprawie już 

funkcjonujących obiektów handlowych. To jest  przykre i stwarza zły obraz samorządu. Uważam, że te 

procedury i uzgodnienia niepotrzebnie tak długo trwają. Wiem, że opóźnienia w podjęciu decyzji 

wynikają także z tego, że obowiązujące przepisy prawne nie są jednoznaczne. Ale należy podjąć 

działania zmierzające do szybkiego rozwiązania tego problemu. Cieszy mnie fakt, że dzisiejsza 

dyskusja, wystąpienia moich przedmówców, były merytoryczne, wolne od emocji i ataków na Pana 

Prezydenta. Myślę, że wszyscy zrozumieliśmy, iż nadszedł czas rozstrzygnięcia problemu. W trakcie 

obrad sesji, która odbyła się w maju br., Klub Radnych „Rozwój Rzeszowa” zaproponował, żeby 

przyjąć zmiany do Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 

Rzeszowa obejmujące teren, na których już funkcjonują obie galerie, dając inwestorowi zielone światło 

do dalszych działań. Wskazując inwestorowi, że Rada Miasta ma wolę rozwiązania zaistniałego 

problemu. Wskazywaliśmy jednocześnie inwestorowi, że jest to tylko pierwszy krok na drodze do 

całkowitego załatwienia sprawy. Zgodnie z naszymi założeniami i oczekiwaniami, sygnalizowanymi na  
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majowej sesji Rady, pojawił się projekt oferty ze strony inwestora. Można się zastanawiać, czy złożona 

propozycja jest formą offsetu na rzecz Miasta. Można dyskutować nad wysokością zaproponowanego 

offsetu. Ja nie czuję się kompetentny do oceny, czy przedłożona przez inwestora propozycja jest 

wystarczająca do podjęcia decyzji. Chciałbym przypomnieć, że wielokrotnie podczas dyskusji na 

sesjach na temat tzw. inwestycji towarzyszących podały stwierdzenia, iż inwestycje realizowane         

w okolicach obiektów handlowych nie są offsetem. Wskazywano, że są to inwestycje, które służą tym 

obiektom handlowym. Dzisiaj prezentowane jest inne zdanie. Wskazuje się, że inwestycje w okolicach 

obiektów handlowych są offsetem, że są to inwestycje towarzyszące. Członkowie Klubu Radnych 

„Rozwój Rzeszowa” chcą rozstrzygnięcia sprawy. Zagłosowaliśmy dzisiaj przeciwko zdjęciu 

omawianych projektów uchwał z porządku obrad sesji, ponieważ chcemy rozmawiać. Cieszy mnie 

fakt, że dzisiejsza dyskusja idzie w dobrym kierunku. Cieszy mnie również to, że składane są 

deklaracje dotyczące rozwiązania tej trudnej sytuacji. Zastanówmy się, czy propozycja złożona Przez 

Pana Ryszarda Podkulskiego jest punktem wyjścia do podjęcia konkretnych decyzji podczas 

dzisiejszej sesji. Podyskutujmy. Liczę na zrozumienie z Państwa strony i rzeczowe podejście do tego 

problemu. Mam nadzieję, że podczas dzisiejszej sesji zostanie on rozwiązany. Na tym zależy nam 

Radnym, jak i mieszkańcom miasta. Te przedłużające się dyskusje są już męczące. Apeluję, abyśmy 

bez emocji podeszli do tego tematu i znaleźli takie rozwiązanie, które będzie satysfakcjonujące dla 

Miasta i inwestora.” 

 

Radny Pan Andrzej Dec – zabierając głos, powiedział: „Chciałbym ustosunkować się do wypowiedzi 

Radnego Pana Tomasza Kamińskiego. Kiedy dwie strony mają się porozumieć, to nie można 

powiedzieć, że tylko jedna ze stron jest winna temu, że porozumienie nie jest zawarte. Obie strony 

muszą chcieć tego porozumienia. W moim przekonaniu, to Pan Podkulski nie chce porozumienia. 

Trudno zarzucać Radzie Miasta, że to jej wina. Rada zrobiła już bardzo dużo w tej sprawie. Nie 

zgadzam się ze stwierdzeniem, że przyjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa nie jest legalizacją 

funkcjonujących obiektów handlowych. Zapisy ustawy nie są jednoznaczne. Nie można z cała 

pewnością stwierdzić, że przystąpienie do zmiany Studium nie jest zalegalizowaniem istniejącego 

stanu. Chciałbym zwrócić uwagę na kwestię tzw. inwestycji towarzyszących. Przy ogłaszaniu 

przetargu na sprzedaż terenu przyległego do byłego Hotelu „Rzeszów” pojawiły się takie głosy, że 

zostanie zwiększona kwota wywoławcza w przetargu, przy jednoczesnej rezygnacji z offsetu na rzecz 

Miasta. Inwestor, realizując swoje zamierzenie, w związku z uchwalonym planem zagospodarowania 

przestrzennego, żeby uzyskać zezwolenie na budowę i w późniejszym terminie pozwolenie na 

użytkowanie obiektu, będzie zmuszony do wykonania wszystkich zadań zapisanych w planie 

zagospodarowania przestrzennego. Poprzez takie działanie uznajemy, że inwestor musi wykonać 

inwestycje towarzyszące takie jak: przebicie pod Wiaduktem Tarnobrzeskim, dodatkowe pasy ruchu, 

zmianę układu komunikacyjnego, wybudowanie rampy przez tory. W tym przypadku mówimy, że są to 

zadania  inwestora.  W  przypadku  Pana  Podkulskiego jest inna sytuacja. Mówimy, że jest to zadanie  

Miasta. Jeżeli chcemy wszystkich inwestorów traktować równo, to mamy, moim zdaniem, prawo 

oczekiwać, że Pan Podkulski wybuduje dodatkowo trzeci pas ruchu na ul. Rejtana.” 
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Radny Pan Konrad Fijołek – przedstawiając stanowisko w omawianej sprawie, powiedział: „W moim 

przekonaniu, mamy tutaj do czynienia z sytuacją, którą trudno porównywać z przedsięwzięciami 

realizowanymi przez innych inwestorów. W tej kadencji staramy się rozwiązać problem, który istnieje 

od kilku lat. Z uwagi na brak porozumienia pomiędzy Panem Ryszardem Podkulskim z samorządem 

poprzedniej kadencji, na brak przychylności Radnych, powstał problem, który należy rozwiązać. Mnie, 

jako Przewodniczącemu obecnego samorządu, zależy na tym, żebyśmy pokazali, że samorząd Miasta 

Rzeszowa potrafi rozwiązywać i rozstrzygać nawet bardzo trudne problemy. Zależy mi na tym, aby 

pokazać mieszkańcom Rzeszowa, że wybrani przez nich Radni potrafią rozwiązywać trudne 

problemy. Jest to bardzo specyficzny przypadek. W innych sytuacjach mieliśmy do czynienia               

z normalnym postępowaniem - od momentu zgłoszenia wniosku przez inwestora, jak to było               

w przypadku inwestycji Millenium Hall, gdzie Rada była przychylna tej inwestycji, przez uchwalenie 

planu zagospodarowania przestrzennego. Było to możliwe dzięki przychylności całej Rady Miasta. 

Przed Radą Miasta stanął trudny problem do rozwiązania. Zależy mi na tym, abyśmy starali się 

wypracować rozwiązanie problemu i zawrzeć porozumienie z inwestorem niezależnie od tego, czy 

ustawa o wielkopowierzchniowych obiektach handlowych będzie obowiązywać w przyjętej formie, czy 

nie. Wejście w życie nowej ustawy powinno być mobilizujące dla samorządu, jak też inwestora oraz 

stanowić podstawę do rozwiązania tego nabrzmiałego od kilku lat problemu. Nam, jako samorządowi, 

powinno zależeć na tym, aby obiekty nadal funkcjonowały, aby inwestor nie był zmuszony płacić 

bardzo wysokich kar. Lepszym rozwiązaniem będzie przekazanie przez inwestora pieniędzy na rzecz 

Miasta, na inwestycje w Rzeszowie. Są przesłanki, żeby osiągnąć porozumienie w tej sprawie. 

Oczekuję od Radnych propozycji dotyczących rozwiązania sprawy.” 

 

Radny Pan Robert Kultys - zgłosił wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad, po dyskusji, 

przedłożonych projektów uchwał. Zaproponował, aby Prezydent Miasta, z udziałem 

Przewodniczącego Rady Miasta, rozpoczęli negocjacje z inwestorem, których celem byłoby 

wypracowanie prawnej formy offsetu. Stwierdził, że po negocjacjach i podpisaniu stosownych umów, 

Rada Miasta może zebrać się z trybie nadzwyczajnym „celem podjęcia uchwał sankcjonujących 

funkcjonowanie obiektów wielkopowierzchniowych”. Zauważył, że jednym z elementów offsetu 

powinno być przekazanie przez Pana Ryszarda Podkulskiego na rzecz Miasta środków na 

poszerzenie ul. Rejtana, przy jednoczesnym zobowiązaniu się inwestora, że nie będzie „blokować 

realizacji inwestycji Millenium Hall.” 

 

Radny Pan Jacek Adamowicz – poinformował, że na XV sesji Rady Miasta złożył zapytanie 

dotyczące wysokość offsetu w związku z funkcjonowaniem Galerii „Rzeszów” i Galerii „Graffica”. 

Odczytał treść uzyskanej odpowiedzi, która brzmi: „Pan Podkulski współfinansował przebudowę ul. 

Jagiellońskiej na odcinku od ul. Lisa Kuli do ul. Hoffmanowej w kwocie osiemdziesięciu ośmiu tysięcy  

złotych oraz przekazał dwanaście tysięcy złotych tytułem darowizny na zagospodarowanie zieleńca na 

skrzyżowaniu ul. Króla Kazimierza z ul. Słowackiego.” 
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Radny Pan Zdzisław Daraż – zgłosił wniosek o upoważnienie Prezydenta Miasta do 

przeprowadzenia negocjacji z Panem Ryszardem Podkulskim w sprawach dotyczących wysokości        

i formy offsetu. Stwierdził, że Radni, po zapoznaniu się z wynikami negocjacji, powinni podjąć 

ostateczną decyzję.  

 

Zgodnie z ustaleniami, w przerwie obrad sesji odbyło się spotkanie Przewodniczącego Rady 

Miasta z Panem Ryszardem Podkulskim, z udziałem przedstawicieli Klubów Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawiając ustalenia ze spotkania           

z Panem Ryszardem Podkulskim stwierdził: „Chciałbym zakomunikować bardzo ważne ustalenia, 

jakie udało się dokonać wspólnie naszemu samorządowi miejskiemu. Chciałem bardzo wyraźnie to 

podkreślić, że po raz pierwszy od wielu lat udało nam się w tak trudnej sprawie wspólnie osiągnąć 

pewne porozumienie i jestem głęboko o tym przekonany, że wspólnie razem za nim zagłosujemy. 

Bardzo serdecznie dziękuję wszystkim Państwu Radnym za konstruktywną postawę. Dziękuję Panu 

Prezydentowi i inwestorowi. Chciałbym oznajmić Państwu, że udało nam się, w wyniku spokojnych, 

rzeczowych rozmów wszystkich stron osiągnąć pewne porozumienie. Pozwolą Państwo, że 

zaprezentuję warunki tego porozumienia. Podkreślić również chciałem, że porozumienie dotyczy 

przede wszystkim relacji dobrej woli między samorządem a inwestorem. Nie ma tu mowy o żadnym 

swego rodzaju targu. Osobną sprawą jest kształtowanie przestrzeni Miasta i uchwalanie planu 

zagospodarowania przestrzennego oraz zmiana Studium, a osobną sprawą jest gest dobrej woli 

inwestora na rzecz Miasta. Chciałbym to wyraźnie podkreślić. Żadnego handlu tu nie było. Są to tylko 

dobre gesty. My wykonaliśmy dobry gest w maju. Dzisiaj inwestor zdecydował się również dobry gest 

dla Miasta wykonać. I tak proszę to traktować. Porozumienie, które udało nam się zawrzeć wspólnie, 

przy udziale przedstawicieli wszystkich Klubów, Pana Prezydenta i inwestora, przedstawia się 

następująco: inwestor zobowiązuje się do wybudowania przedszkola według ustaleń Miasta. Wstępne 

porozumienie zakłada, że będzie to rejon Osiedla przy ul. Strzyżowskiej. Punkt drugi porozumienia 

zakłada, iż inwestor dokona darowizny na rzecz Miasta Rzeszowa. Darowizny pieniężnej w kwocie 

dwóch milionów złotych, z przeznaczeniem na modernizację ul. Rejtana. To są główne dwa punkty 

porozumienia. Oprócz tego inwestor zobowiązał się, iż poda do publicznej wiadomości, że zakończył 

spór i że nie będzie toczył sporu z drugim inwestorem realizującym Millenium Hall. Tę sprawę będą 

wspólnie rozstrzygać w porozumieniu. Takie zobowiązanie podjął inwestor. Nas dotyczą dwa główne 

punkty tj. budowa przedszkola i darowizna. To jest wynik porozumienia. Wynik ustaleń pomiędzy 

wszystkimi przedstawicielami. Chciałbym w związku z tym zakończyć dzisiaj tę sprawę. Rozumiem, że 

wnioski formalne wcześniej zgłoszone zostaną wycofane” /ustalenia ze spotkania Pana Ryszarda 

Podkulskiego z Przewodniczącym Rady Miasta, Prezydentem Miasta oraz przedstawicielami Klubów 

Rady Miasta stanowią załącznik nr 27a/. 

Radny Pan Robert Kultys – powiedział: „W związku z rozmowami, które się toczyły i w związku           

z deklaracją, którą przedstawił Pan Przewodniczący Rady Miasta, zdecydowaliśmy się wycofać 

wniosek o zdjęcie tych dwóch projektów uchwał z porządku obrad. Jednocześnie chcemy zaznaczyć, 

że sposób rozwiązania tej sytuacji jest tylko połowicznie korzystny. Co prawda offset został nieco 
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urealniony - bardzo cieszę się, że udało się doprowadzić do tego, że część z tego offsetu została 

powiększona i będzie przeznaczona na ul. Rejtana - niemniej jednak zwracam uwagę, że nadal mamy 

tylko i wyłącznie obietnice ze strony inwestora. Jedyne co nam pozwala mieć ufność, że zostanie to 

zrealizowane to to, że tym razem nie są to  obietnice względem części Radnych, tylko to są obietnice, 

które przedstawia Przewodniczący Rady. Również Pan Prezydent był obecny w czasie tego 

spotkania, gdy inwestor zobowiązał się do przeprowadzenia tego offsetu. Liczymy, że w jak 

najszybszym czasie te dwa punkty offsetu zostaną zrealizowane i że nie będzie tutaj komplikacji          

i będziemy mogli powiedzieć, że drugi raz zaufaliśmy zupełnie bezpodstawnie. Zrobimy wyjątek. 

Mimo, że nie jest to umowa na piśmie – taka, jaką proponowaliśmy, nie jest to darowizna przed 

głosowaniem, tylko jedynie zapowiedź darowizny - to jednak z uwagi na to, że zostało to 

przedstawione przez Przewodniczącego Rady i Pan Prezydent jest świadkiem tej deklaracji, i jak 

rozumiem, będzie realizował ten offset, dlatego zdecydowaliśmy się wycofać wniosek o zdjęcie tych 

dwóch punktów z porządku obrad. Nie jest to dla nas sytuacja komfortowa. Historia tej procedury jest 

bardzo kontrowersyjna. Ale tak, jak powiedziałem na początku, nie chcemy już do tego wracać. 

Budynki stoją. Dopracowaliśmy się w miarę przyzwoitego rozwiązania tej sytuacji. Szkoda, że tak 

późno ale widocznie wcześniej nie było sprzyjających warunków. Jest sukces. Cieszymy się, ale 

niewątpliwie nie jest to ta wysokość offsetu jaka jest charakterystyczna dla innych tego typu 

inwestorów. Niemniej jednak przyjmujemy z umiarkowanym zadowoleniem to ustalenie.” 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – powiedział: „Chciałbym podkreślić, że jak 

zwykle rozmowy kończące się kompromisem nie zawsze satysfakcjonują wszystkie strony. To jest 

właśnie zaleta, a może dla niektórych, wada kompromisu. Rozumiem, że Radny Pan Robert Kultys 

obarcza mnie również dużą odpowiedzialnością. Przyjmuję ją. Dla dobra Miasta jestem gotów ponosić 

różne konsekwencje, także personalne. Z determinacją dążyłem do zakończenia omawianej sprawy   

w tej kadencji. Bardzo się cieszę, że jest to w tej chwili możliwe. Chciałbym również podkreślić, że jest 

to decyzja wypracowana w trudnym warunkach, ale przez wszystkich. Chciałem to bardzo wyraźnie 

podkreślić i bardzo wyraźnie za to podziękować. To jest historyczny, mam nadzieję, moment. Kolejny     

w tej kadencji, który udało się nam zrealizować. Chciałbym, żeby nasza praca przebiegała tak do 

końca. Jestem głęboko przekonany o tym, że na zasadzie kompromisu, tego trudnego, który nie 

zawsze wszystkich satysfakcjonuje, można osiągać pozytywne rozwiązania. Także opinii publicznej 

przesyłamy sygnał, że trudne sprawy, mimo podziałów, mimo różnych poglądów, są do rozwiązania 

przez rozsądnych ludzi wybranych przez społeczeństwo. Bardzo serdecznie za to dziękuję.” 

 

W związku z wycofaniem wniosku o zdjęcie z porządku obrad punktów dotyczących: 

• uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 154/9/2007 pomiędzy ulicami: Jagiellońską, Lisa – Kuli i Mochnackiego     

w Rzeszowie /druk: XVII/25/2007/, 

• uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 155/10/2007 w rejonie ulic Dymnickiego i Słowackiego w Rzeszowie /druk: 

XVII/26/2007/, 
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przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 154/9/2007 pomiędzy ulicami: Jagiellońską, Lisa – Kuli    
i Mochnackiego w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (25 
głosami „za”). 
 

 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 155/10/2007 w rejonie ulic Dymnickiego   i Słowackiego 
w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (25 głosami „za”). 

 
Ad. 23. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –  z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 156/11/2007 w rejonie „Rzeszów – Dworzysko”. Następnie 

przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz                          

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVII/27/2007 stanowi załącznik nr 28 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Gospodarki 

Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 156/11/2007 w rejonie „Rzeszów – Dworzysko”, w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta jednomyślnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 24. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –  z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 157/12/2007 terenu pod drogę osiedlową na Osiedlu 

Wilkowyja – Południe w Rzeszowie. Następnie  przedstawiła  uzasadnienie do przedłożonego projektu  

uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVII/28/2007 stanowi 

załącznik nr 29 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Gospodarki 

Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 157/12/2007 terenu pod drogę osiedlową na Osiedlu Wilkowyja – Południe  
w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”).  
 
Ad. 25. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –  z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 158/13/2007 

uchwalonego, z wyłączeniem części oznaczonej konturem ABCDEFG, Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 49/8/2001 „Czekaj – Północ” w rejonie ul. Dołowej                   

w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVII/29/2007 stanowi załącznik nr 30 do 

protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Gospodarki 

Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 158/13/2007 uchwalonego,              

z wyłączeniem części oznaczonej konturem ABCDEFG, Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 49/8/2001 „Czekaj – Północ” w rejonie ul. Dołowej w Rzeszowie,                    
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 
 
Ad. 26. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –  z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Nr 147/2/2007 uchwalonego          

w części oznaczonej konturem ABCDEFGHIJK Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 23/5/2000 „Nowe Miasto – Czekaj” przy al. Rejtana i al. Niepodległości                  

w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVII/31/2007 stanowi załącznik nr 31 do 

protokołu/. W ramach autopoprawki zgłosiła następujące zmiany: 

1. uzupełnienie projektu uchwały o załącznik nr 3 – Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia 

uwag do ustaleń przyjętych w projekcie zmiany Nr 147/2/2007 uchwalonego w części 

oznaczonej konturem ABCDEFGHIJK Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

Nr 23/5/2000 „Nowe Miasto – Czekaj” przy al. Rejtana i al. Niepodległości w Rzeszowie, 

2. w projekcie uchwały, w § 1 ust. 2, dodanie pkt 3 w brzmieniu: „Rozstrzygnięcie o sposobie 

rozpatrzenia uwag do projektu zmiany planu, stanowiące załącznik nr 3 do uchwały.” 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Gospodarki 

Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 147/2/2007 uchwalonego w części oznaczonej 

konturem ABCDEFGHIJK Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 23/5/2000 
„Nowe Miasto – Czekaj” przy al. Rejtana i al. Niepodległości w Rzeszowie, z autopoprawką, 
została przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”).  
 
Ad. 27. 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –  z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 110/18/2005 w rejonie ul. Szkolnej w Rzeszowie. Następnie przedstawiła 

uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 

załącznik nr 32 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Gospodarki 

Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 

110/18/2005 w rejonie ul. Szkolnej w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 
jednomyślnie (19 głosami „za”). 
 
Ad. 28. 
Pani Luciana Rozborska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzeszowie –       

z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta 

Rzeszowa w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 

zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji   Osób   Niepełnosprawnych   na   2007  rok.   Następnie  przedstawiła  uzasadnienie   do  

przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 33 do 

protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Rodziny i Pomocy 

Społecznej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia zadań                
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych,         

PDF created with pdfFactory trial version www.pdffactory.com

http://www.pdffactory.com
http://www.pdffactory.com


z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2007 rok, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (19 
głosami „za”). 
 
Ad. 29. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany prawa własności 

nieruchomości pomiędzy Gminą Miasto Rzeszów a Uniwersytetem Rzeszowskim. Następnie 

przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku nr XVII/4/2007 stanowi załącznik nr 34 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany prawa własności 

nieruchomości pomiędzy Gminą Miasto Rzeszów a Uniwersytetem Rzeszowskim,                      
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (19 głosami „za”). 
 
Ad. 30. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu. Następnie 

przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku nr XVII/5/2007 stanowi załącznik nr 35 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu, w zaproponowanej 

wersji, została przyjęta jednomyślnie (18 głosami „za”). 
 
Ad. 31.  
Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zarządzenia wyboru Rady Osiedla 1000-Lecia. Przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały 

/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVII/32/2007 stanowi załącznik nr 

36 do protokołu/. Poinformował, że Komisja Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 
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Osiedlowymi, w porozumieniu z Radą Osiedla 1000-Lecia, proponuje przeprowadzenie wyborów        

w dniu 4 października 2007 r. o godz. 17,oo w Osiedlowym Domu Kultury, ul. Kochanowskiego 29. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla 1000-Lecia, z propozycją 
zgłoszoną przez Komisję Porządku Publicznego i Współpracy z samorządami Osiedlowymi, 
została przyjęta 17 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad. 32. 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta przedstawił 

projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania. Następnie przedstawił 

uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 

druku nr XVII/1/2007 stanowi załącznik nr 37 do protokołu/ 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Edukacji 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 
 
Ad. 33. 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały w sprawie 

powołania  doraźnej Komisji Rady Miasta Rzeszowa do  spraw opiniowania wniosków o nadanie tytułu  

Honorowego Obywatela Miasta Rzeszowa /projekt uchwały przedstawiony na druku nr XVII/36/2007 

stanowi załącznik nr 38 do protokołu/. 

 

Pani Anna Pakuła - Sacharczuk - Posłanka na Sejm RP – przedstawiła wniosek o nadanie tytułu 

Honorowego Obywatela Miasta Rzeszowa Panu Mieczysławowi Wałędze /wniosek stanowi załącznik 

nr 39 do protokołu/. 

 

Przystąpiono do wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji do spraw opiniowania wniosków                
o nadanie tytułu Honorowego Obywatela Miasta Rzeszowa. 
 

Pan Jan Mazur - zgłosił kandydaturę Pana Zdzisława Daraża, który wyraził zgodę, 

Pan Jerzy Jęczmienionka - zgłosił kandydaturę Pana Jacka Adamowicza, który wyraził zgodę. 
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Przystąpiono do głosowania. 

 

Kandydaci na Przewodniczącego doraźnej Komisji do spraw opiniowania wniosków o nadanie tytułu 

Honorowego Obywatela Miasta Rzeszowa otrzymali następującą ilość głosów: 

Pan Zdzisław Daraż -13 

Pan Jacek Adamowicz - 6. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – stwierdził, na podstawie wyników głosowania, 

że Przewodniczącym doraźnej Komisji do spraw opiniowania wniosków o nadanie tytułu Honorowego 

Obywatela Miasta Rzeszowa został wybrany Pan Zdzisław Daraż. 

 
Przystąpiono do wyboru członków doraźnej Komisji do spraw opiniowania wniosków                
o nadanie tytułu Honorowego Obywatela Miasta Rzeszowa 
 

Pan Jerzy Jęczmienionka – zgłosił kandydaturę Pana Jacka Adamowicza, który wyraził zgodę na 

kandydowanie i pracę w Komisji, 

Pan Kazimierz Greń – zgłosił kandydaturę Pana Adolfa Gubernata, który wyraził zgodę na 

kandydowanie i pracę w Komisji, 

Pan Konrad Fijołek – zgłosił kandydaturę Pani Józefy Winiarskiej,  która wyraziła zgodę na 

kandydowanie i pracę w Komisji, 

Pan Witold Walewander – zgłosił kandydaturę Pana Jerzego Maślanki, który wyraził zgodę na 

kandydowanie i pracę w Komisji, 

Pan Bogusław Sak – zgłosił kandydaturę Pani Marii Korczowskiej, która wyraziła zgodę na 

kandydowanie i pracę w Komisji, 

Pan Witold Walewander – zgłosił kandydaturę Pana Andrzeja Deca, który wyraził zgodę na 

kandydowanie i pracę w Komisji, 

 
Uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miasta Rzeszowa do spraw 

opiniowania wniosków o nadanie tytułu Honorowego Obywatela Miasta Rzeszowa,                    
w zaproponowanym składzie osobowym, została przyjęta jednomyślnie (15 głosami „za”). 

 

Ad. 34. 
Pani Marzena Furtak – Żebracka – p.o. Dyrektora Wydziału Promocji, Kultury i Sportu –              

z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

użycie nazwy „Rzeszów”. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały 

/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr XVII/2/2007 stanowi załącznik nr 

40 do protokołu/. 
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 Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Porządku 

Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy „Rzeszów”, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”).  

 

Ad. 35. 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił projekt uchwały w sprawie pozbawienia drogi publicznej kategorii. Następnie przedstawił 

uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku nr XVII/3/2007 stanowi załącznik nr 41 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania 

 

Uchwała w sprawie pozbawienia drogi publicznej kategorii, w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 
 
Ad. 36. 
Pani Marzena Furtak – Żebracka – p.o. Dyrektora Wydziału Promocji, Kultury i Sportu –              

z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła informację na temat współpracy miasta Rzeszowa      

z miastami partnerskimi /informacja przedstawiona na druku nr XVII/33/2007 stanowi załącznik nr 42 

do protokołu/. 

 
Ad. 37. 
Pan Tadeusz Ferenc – przedstawił wykaz zarządzeń Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres od 10 

lipca do 28 sierpnia 2007 r. /wykaz stanowi załącznik nr 43 do protokołu/. 

 
Ad. 38. 
Radni Pani Jadwiga Stręk i Pan Jacek Adamowicz – złożyli, w formie pisemnej, interpelację           

o treści: „Dnia 10.07.2007 r. zwróciłam się z zapytaniem do Pana Prezydenta, jakie są ostateczne 

decyzje odnośnie Garnizonu Rzeszowskiego. Czy Pan Prezydent odstąpił od planów przeniesienia 

w/w Garnizonu z terenu Miasta Rzeszowa? W odpowiedzi dowiedziałam się iż „nie było mowy            

o przeniesieniu wojska na inne tereny poza granice miasta (cytuję), co jest niezgodne z prawdą.           

W załączeniu pismo Pana Prezydenta odnośnie tej sprawy. Wobec tego proszę o jednoznaczną 
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odpowiedź, czy zaprzestano rozmów i została podjęta decyzja o pozostawieniu Garnizonu 

Rzeszowskiego w Rzeszowie.” 

 

Radny Pan Kazimierz Greń – złożył, w formie pisemnej, interpelację o treści: „Zwracam się do Pana 

Prezydenta z zapytaniem i prośbą o odpowiedź na pismo, które skierowali do Urzędu Miasta 

Mieszkańcy Osiedla „Nowe Miasto” w Rzeszowie. Sprawa dotyczy rozbudowy miejsc parkingowych 

wokół budynku mieszkalnego nr 22 na naszym osiedlu. Pismo Mieszkańców w załączeniu.” 

 

Radny Pan Kazimierz Greń - złożył, w formie pisemnej, interpelację o treści: „Zwracam się                

z zapytaniem, prosząc o odpowiedź na pismo dotyczące protestu mieszkańców bloku nr 4 przy ul. 

Podwisłocze. Proszę o pilną odpowiedź. Pismo mieszkańców w załączeniu.” 

 

Radny Pan Mirosław Kwaśniak - złożył, w formie pisemnej, interpelację o treści: „Wnioskuję o jak 

najszybszą przebudowę ul. Dunikowskiego (osiedle Zalesie). Wzrastające natężenie ruchu w tym 

rejonie osiedla zwiększa zagrożenie dla pieszych, rowerzystów oraz znacznie utrudnia ruch pojazdów 

samochodowych. Przebudowa ul. Dunikowskiego wyeliminuje te zagrożenia i poprawi obsługę 

komunikacyjną nowo budowanych osiedli. Sprawę uważam za pilną i proszę o jak najszybszą 

realizację tej inwestycji. Ulica nie jest zbyt długa i nie powinien być to problem dla budżetu Miasta       

w roku 2008.” 

 

Radny Pan Mirosław Kwaśniak - złożył, w formie pisemnej, interpelację o treści: „Wnioskuję              

o naprawę nawierzchni (remontu) parkingów przy ul. Paderewskiego 1 i Paderewskiego 3, która od 

ponad 20 lat nie była całościowa remontowana, tylko miejscowo poprzez uzupełnienie ubytków. 

Uprzejmie proszę o zarezerwowanie na ten cel środków i realizację wniosku w 2008 roku.” 

 

Radna Pani Józefa Winiarska – złożyła, w formie pisemnej, interpelację o treści: 

„Na jednej z działek przy ul. Dębickiej stoi stacja trafo. Wiele lat temu postawiona została na 

łące. Teraz jest w takim ziemnym zagłębieniu, że idąc po nasypie główne urządzenia są w zasięgu 

ręki. Pytanie – kto za to odpowiada i kto to ma zabezpieczyć, gdyż stanowi ona zagrożenie? 
    Na tym samym terenie skarpy rzeki Przyrwy zmieniły swój wygląd. Jedna ma wysokość 2,50,          

a druga 3,50. Obfite opady mogą spowodować, że część osiedla znajdzie się pod wodą. Pytanie – jak 

go zabezpieczyć i kto to ma zrobić? 

Ulica Dębicka w okresie późnej jesieni i wczesnej wiosny jest zalewana wodą, gdyż nie ma ona 

odpływu, bo brak jest rowów. Właściciele poszczególnych posesji ułatwili sobie życie, wyrównując 

działki do poziomu jezdni, a nam je utrudnili. Pytanie – jakie przepisy regulują te sprawy i jakie służby 

ten problem pomogą nam rozwiązać?” 

 

Radna Pani Józefa Winiarska – złożyła, w formie pisemnej, interpelację o treści: „Droga S-19 jest 

ujęta w mapach i już wytyczona w terenie. Powoduje ona duże zdenerwowanie tych mieszkańców, 

których domy idą do wyburzenia. Zwracam się do naszych dziennikarzy, aby napisali w swoich 
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gazetach o zasadach obowiązujących przy wywłaszczeniu z gruntów i nieruchomości. Do mnie doszła 

informacja, że muszą opuścić swoje domy do 2009 r. Pytam, a co będzie, gdy nie ukończą budowy 

nowego domu lub nie znajdą takiego, który im odpowiada? 

Nasuwają się zatem pytania: 

a) Czy otrzymają lokal zastępczy i na jak długo? 

b) Czy będzie możliwość postawienia domu przy strefie ochronnej? 

c) Dlaczego cena ziemi, którą chcą oddać dobrowolnie będzie niższa? 

Zasygnalizowałam problemy, a Was proszę napiszcie takie artykuły, aby na te pytania i inne, 

mieszkańcy znaleźli odpowiedzi. ” 

 
Radny Pan Jacek Adamowicz - złożył, w formie pisemnej, zapytania  o treści: 

1. „ Jak wygląda sytuacja budowy domu kultury na Baranówce (proszę podać jak wyglądały 

przetargi i kiedy rozpocznie się budowa). 

2. Dlaczego nie jest utworzona Rzeszowska Strefa Ekonomiczna? 

3. Jakie tereny w mieście Prezydent przeznaczył na cele inwestycyjne? 

4. Dlaczego Miasto uparcie korzysta z ujęcia wody w Zwięczycy, skoro są zlokalizowane 

studnie głębinowe? 

5. Jaki jest stan chemiczny wody z Wisłoka? 

6. Jak Prezydent realizuje program ochrony środowiska i gospodarki odpadami? 

7. Proszę o podanie danych dotyczących ilości i jakości odpadów spalanych w spalarni 

zlokalizowanej na terenie WSK. 

8. Na jakim etapie znajduje się budowa obwodnicy północnej? 

9. Proszę o podanie danych demograficznych i infrastrukturalnych na temat edukacji           

w Rzeszowie. 

10. Kiedy odbędzie się spotkanie różnych środowisk miasta Rzeszowa w sprawie promocji 

naszego miasta? 

11. Co dalej z wykorzystaniem 100.000 zł na promocję Rzeszowa w Polsce.” 

 

Radny Pan Waldemar Szumny – zgłosił ustnie interpelację o treści: „Proszę o ponowne rozważenie 

możliwości  dofinansowania,  w   ramach  promocji   Miasta,   ekstraligowej   sekcji   tenisa   stołowego  

Akademickiego Związku Sportowego. Jednocześnie proponuję rozważenie możliwości,                       

w porozumieniu np. z AZS, organizacji Mistrzostw Samorządowych w Tenisie Stołowym. ” 

 

Radny Pan Kazimierz Greń – zgłosił ustnie interpelację o treści: 

1. „Proszę o przekazywanie Radnym, na bieżąco, informacji dotyczących wyjazdów delegacji 

Rzeszowa do miast partnerskich, z podaniem składów delegacji i celu wizyty. 

2. Proszę Pana Prezydenta o zobowiązanie pracowników Urzędu Miasta i swoich Zastępców do 

udziału w posiedzeniach Komisji Rady Miasta.” 

 

Radny Pan Andrzej Dec – zgłosił ustnie wnioski o treści:  
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1. „Wnioskuję o przekazywanie Radnym sprawozdania z prac Prezydenta Miasta wraz                

z materiałami na sesję. 

2. „Wnoszę o udzielenie szczegółowej odpowiedzi na interpelację z dnia 16 lipca 2007 r. – 

zgodnie z pytaniami przedstawionymi w piśmie do Przewodniczącego Rady Miasta z dnia 16 

sierpnia 2007 r. (pismo druk: XVII/34/2007 oraz interpelacja w załączeniu). 

 

Radny Pan Konrad Fijołek – zgłosił ustnie wniosek o treści: „Informuję, że 130 mieszkańców złożyło 

na moje ręce protest w sprawie uciążliwości wynikających z hodowli świń prowadzonej przy ul. Styki 

13 w Rzeszowie.  Wnoszę o przygotowanie na kolejną sesję Rady Miasta projektu uchwały w sprawie 

rozszerzenia tzw. strefy śródmiejskiej o obszar obejmujący w/w teren lub podjęcie innych kroków 

mających na celu rozwiązanie tej sprawy.”  
 
Ad. 39. 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 

1. W dniu 1 września br. zostanie rozegrany I Turniej Piłki Nożnej Samorządowców 

Województwa Podkarpackiego. Poprosił o zgłaszanie się Radnych do drużyny Miasta. 

2. W dniu 4 września br. o godz. 15.00 odbędzie się posiedzenie Zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego i Sądu Rejonowego w Rzeszowie na kadencję 

2008 – 2011. 

 

Rada Miasta Rzeszowa bez uwag przyjęła: 
Protokół Nr XIII/1/2007 z XIII sesji odbytej w dniu 29 maja 2007 r.  

Protokół Nr XV/1/2007 z XV sesji odbytej w dniu 26 czerwca 2007 r. 

Protokół Nr XVI/1/2007 z XVI sesji odbytej w dniu 10 lipca 2007 r. 

 
Na XVII sesji odbytej w dniu 28 sierpnia 2007 r. Rada Miasta Rzeszowa podjęła następujące 
uchwały: 

1. Uchwała Nr XVII/238/2007 - w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kuryłówka.  
 
2. Uchwała Nr XVII/239/2007 - w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok. 

 
3. Uchwała Nr XVII/240/2007 - w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok. 

 
4. Uchwała Nr XVII/241/2007 -  zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia rachunku dochodów 

własnych w jednostkach budżetowych Gminy Miasta Rzeszów.  
 

5. Uchwała Nr XVII/242/2007 - w sprawie emisji obligacji. 
 

6. Uchwała Nr XVII/243/2007 - w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie remontów        
w 2008 roku o wartości przekraczającej granicę ustalaną corocznie przez radę gminy.  

 
7. Uchwała Nr XVII/244/2007 - w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania. 

 
8. Uchwała Nr XVII/245/2007 - w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 
9. Uchwała Nr XVII/246/2007 - w sprawie opłat za posiadanie psów. 
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10. Uchwała Nr XVII/247/2007 - w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Rzeszowa do 
lokowania wolnych środków budżetowych na rachunkach w bankach. 

 
11. Uchwała Nr XVII/248/2007 - w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania                  

w Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej (ul. Rejtana). 
 

12. Uchwała Nr XVII/249/2007 - w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania                  
w Rzeszowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej. 

 
13. Uchwała Nr XVII/250/2007 - w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania                  

w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”. 
 

14. Uchwała Nr XVII/251/2007 - w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania                  
w Spółdzielni Mieszkaniowej „Energetyk”. 

 
15. Uchwała Nr XVII/252/2007 - w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania na 

realizację projektu pn. „Regionalne Centrum Transferu Nowoczesnych Technologii 
Wytwarzania”, ujętego w Indywidualnym Planie Inwestycyjnym Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2007 – 2013. 

 
16. Uchwała Nr XVII/253/2007 - w sprawie przystąpienia do realizacji projektu w ramach 

programu „Młodzież w działaniu” Akcja 1 – Młodzież dla Europy 1.1 – Wymiana młodzieży. 
 

17. Uchwała Nr XVII/254/2007 - w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
położonych w Rzeszowie przy ul. Osieckiego. 

 
18. Uchwała Nr XVII/255/2007 - w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.  
 

19. Uchwała Nr XVII/256/2007 - w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie. 

 
20. Uchwała Nr XVII/257/2007 - w sprawie przejęcia darowizny stanowiącej przyłącza 

wodociągowo – kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich, będące 
własnością osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów. 

 
21. Uchwała Nr XVII/258/2007 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 154/9/2007 pomiędzy ulicami: Jagiellońską, Lisa – Kuli 
i Mochnackiego w Rzeszowie. 

 
22. Uchwała Nr XVII/259/2007 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 155/10/2007 w rejonie ulic Dymnickiego i Słowackiego 
w Rzeszowie. 
 

23. Uchwała Nr XVII/260/2007 -  w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 156/11/2007 w rejonie „Rzeszów – Dworzysko”. 

 
24. Uchwała Nr XVII/261/2007 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 157/12/2007 terenu pod drogę osiedlową na Osiedlu 
Wilkowyja – Południe w Rzeszowie. 

 
25. Uchwała Nr XVII/262/2007 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 158/13/2007 

uchwalonego, z wyłączeniem części oznaczonej konturem ABCDEFG, Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 49/8/2001 „Czekaj – Północ” w rejonie ul. Dołowej       
w Rzeszowie. 

 
26. Uchwała Nr XVII/263/2007 - w sprawie uchwalenia zmiany Nr 147/2/2007 uchwalonego         

w części oznaczonej konturem ABCDEFGHIJK Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 23/5/2000 „Nowe Miasto – Czekaj” przy al. Rejtana i al. Niepodległości     
w Rzeszowie. 
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27. Uchwała Nr XVII/264/2007 - w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 110/18/2005 w rejonie ul. Szkolnej w Rzeszowie. 
 

28. Uchwała Nr XVII/265/2007 - zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 
określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2007 rok. 

 
29. Uchwała Nr XVII/266/2007 - w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany prawa 

własności nieruchomości pomiędzy Gminą Miasto Rzeszów a Uniwersytetem Rzeszowskim. 
 

30. Uchwała Nr XVII/267/2007 - w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i Przechodu. 
 

31. Uchwała Nr XVII/268/2007 - w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla 1000-Lecia. 
 

32. Uchwała Nr XVII/269/2007 - w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych           
w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

 
33. Uchwała Nr XVII/270/2007 - w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miasta Rzeszowa do 

spraw opiniowania wniosków o nadanie tytułu Honorowego Obywatela Miasta Rzeszowa. 
 

34. Uchwała Nr XVII/271/2007 - w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy „Rzeszów”. 
 

35. Uchwała Nr XVII/272/2007 - w sprawie pozbawienia drogi publicznej kategorii. 
 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
zamknął obrady XVII sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Obrady trwały od godz. 8.30 do godz. 14.20. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Anna Blicharska 
 
 
Sprawdził:                                                                                  Przewodniczący 
      Dyrektor                                                                        Rady Miasta Rzeszowa 
Biura Rady Miasta 
 
Mirosław Kubiak                                                                          Konrad Fijołek 
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